
Protokół Nr 72/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 11 lutego 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  członkowie  Zarządu:  p. 
Bożena Grochala, p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward Rozmus zgodnie z załączoną listą 
obecności oraz Skarbnik  Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, 
Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej  –  p.  Zbigniew  Słupski, 
Komendant Powiatowy Policji – p. Witold Barcikowski, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 
– p. Krzysztof  Dubojski, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Barbara 
Zabiełło, Geodeta Powiatowy – p. Stefan Szewczak, Kierownik Wydziału Komunikacji – p. 
Janusz Aziewicz. 
Obrady trwały w godzinach: 11 40 – 14 23. Posiedzenie otworzył i prowadził Starosta  Powiatu 
p. Ludwik Ekiert.

                     Porządek obrad:
   I.               Omówienie inwestycji Zespołu Opieki Zdrowotnej. 
  II.               Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej

1. Omówienie sprawy zwiększenia dofinansowania zakupu samochodu ratowniczo 
– gaśniczego.

  III.              Komenda Powiatowa Policji        
2. Omówienie sprawy dofinansowania zakupu masztów do fotoradaru.

  IV.              Powiatowy Zarząd Dróg   
1. Omówienie inwestycji prowadzonych na terenie Gminy Nidzica.

  V.                Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie
  1.   Projekt Powiatowego Programu Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych.
  2.   Omówienie środków PFRON. 

VI.         Wydział Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony 
       Środowiska

1.  Wyrażenie zgody na wycinkę drzew rosnących na terenie Przychodni  
                     Rejonowej.

2.  Wyrażenie zgody na wycinkę drzew przydrożnych znajdujących się na terenie 
       Powiatu Nidzickiego. 

VII.        Wydział Komunikacji
              1.    Przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

      opłat za usunięcie i parkowanie pojazdów.
VIII.          Wydział Finansowy

              1.    Wnioski finansowe.
   IX.           Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich

1. Projekt  Uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  ogłoszenia  otwartego  konkursu 
ofert  na  wykonywanie  zadań  publicznych  związanych  z  realizacją  zadań 
samorządu powiatowego w 2009 roku przez podmioty niezaliczone do sektora 
finansów  publicznych,  niedziałające  w  celu  osiągnięcia  zysku,  prowadzące 
działalność statutową związaną z realizacją zadań powiatu.  

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie sposobu ustalenia wysokości diet 
      radnych i zwrotu kosztów ponoszonych w związku z pełnieniem mandatu. 
                                                                                                                               



Ad. I.
Pan Starosta poinformował Zarząd,  że otrzymał  pismo od Pani Dyrektor Zespołu Opieki 
Zdrowotnej  w  Nidzicy,  w  którym  przedstawiono  plan  finansowy  realizacji  inwestycji 
zaplanowanych na 2009r. P. L. Ekiert uważa, że trzeba się odnieść do najważniejszych spraw 
a mianowicie do remontu bloku operacyjnego i przychodni.
Pani  Skarbnik oznajmiła,  że  w  piśmie  wśród  planowanych  inwestycji  jako  sprawa 
priorytetowa wymieniona  jest  przebudowa bloku operacyjnego.  Koszt  inwestycji  wyniesie 
800.000zł - środki własne ZOZ i 200.000zł - dotacja Powiatu Nidzickiego. Spowodowane jest 
to  koniecznością  dostosowania  pomieszczeń  Bloku  Operacyjnego  do  obowiązujących 
przepisów.  Dodała,  że  w piśmie  Pani  Dyrektor  przypomniała,  że  w Strategicznym Planie 
Rozwoju na lata 2005-2010 inwestycja ta była zaplanowana do realizacji już 2005 r. a także, 
że nie udało się pozyskać środków z funduszy unijnych na przebudowę bloku.     
P.  L.  Ekiert  stwierdził,  że  trzeba  podejść  bardzo  ostrożnie  do  planowanej  inwestycji 
ponieważ obawia się, że koszty przebudowy bloku operacyjne okażą się znacznie wyższe.
P. B. Grochala uważa, że nie ma możliwości przystąpienia do realizacji inwestycji jeśli nie 
ma pokrycia w budżecie.
P. R. Mróz przypomniała, że Dyrektor ZOZ w listopadzie ubiegłego roku złożyła wniosek o 
200.000zł na przyszły rok na przebudowę bloku operacyjnego. Dodała, że na rok 2008 środki 
były zabezpieczone w budżecie w kwocie 255.000zł i zwróciła się z zapytaniem do Zarządu 
czy środki te zabezpieczać na 2009 rok.
P. B. Grochala uznała, że dopiero wówczas gdy będą środki finansowe można przystąpić do 
realizacji zadania a w chwili obecnej tych środków brak. Zwróciła uwagę na fakt, że wkrótce 
może być tak, że wszystkie szpitale będą spółkami.
P. E. Rozmus dodał, że wtedy powiaty będą musiały przejąć szpitale z zadłużeniami.
P. R. Mróz oznajmiła, że w projekcie rozporządzenia jest napisane, że jeśli powiaty przejmą 
szpitale mogą otrzymać dotacje. Niestety nie jest napisane, że tą dotację otrzymają na pewno i 
nie wiadomo w jakiej kwocie by były przyznane środki.      
Następnie  p. R. Mróz oświadczyła, że jeśli chodzi o pozostałe inwestycje zaplanowane na 
2009 rok wymieniono jeszcze zakup sprzętu na Blok Operacyjny. W 2008 r. złożono wniosek 
o dofinansowanie zakupu sprzętu w ramach funduszy unijnych jednak został  odrzucony z 
przyczyn formalnych. Dodała, że w piśmie Pani Dyrektor informuje o zamiarze przystąpienia 
do konkursu zaplanowanego na dzień 12.03.2009r. 
P. B. Grochala zaznaczyła, że by składać wniosek na dofinansowanie z funduszy unijnych 
trzeba mieć wkład własny.
P. E. Rozmus oświadczył, że jeśli ZOZ posiada środki finansowe to niech składa wniosek.
Pan Starosta zapytał czy zabezpieczyć środki na remont bloku operacyjnego czy na zakup 
sprzętu na blok ?
P. E. Rozmus uważa, że lepiej zabezpieczyć środki na zakup sprzętu ponieważ z tego sprzętu 
będą mogły korzystać również inne oddziały.  
Głosowanie w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zakup sprzętu na blok 
operacyjny  w  wys.  255.000zł  (wkład  własny  uwolniony  z  roku  budżetowego  2008  z 
powodu odrzucenia wniosku): „za” – 4. 
P. R. Mróz oświadczyła, że wśród inwestycji jest również: informatyzacja ZOZ (61.244zł) – 
w trakcie  realizacji  z  własnych  bieżących  środków tj.  zakup sprzętu;  likwidacja  barier  w 
Przychodni  (120.000zł)  -  inwestycja  niezrealizowana  w 2008 r.  z  powodu ograniczonych 
środków finansowych PFRON; termomodernizacja przychodni (600.000zł) – skorzystanie z 
kredytu z premią termomodernizacyjną. 
Pan Starosta  poinformował  Zarząd,  że w sprawie remontu przychodni  było  spotkanie  na 
którym  dokładnie  przeanalizowano  tę  sprawę.  Remont  trwałby  2  lata  przy  udziale  grupy 
remontowej Starostwa Powiatowego. Koszt by wyniósł 600.000zł lub 700.000zł. Wymienić 
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trzeba by było okna, wyremontować dach i wykonać izolację od wód opadowych – do tych 
prac potrzebne byłyby firmy zewnętrzne natomiast z wykonaniem pozostałych prac dałaby 
sobie radę ekipa remontowa Starostwa. Uważa, że remont przychodni można wykonać bez 
zaciągania kredytu. Zaproponował także, by poprosić Dyrektor ZOZ o podanie szczegółowej 
informacji  na temat wynajmu pomieszczeń w przychodni z podaniem stawek za wynajem 
zgodnie  z  zawartymi  umowami,  należności  jakie  uzyskano  z  tego  tytułu  oraz  koszty 
utrzymania budynku przychodni za 2008 rok.
Zarząd wyraził zgodę. 

Na posiedzenie  przybywa Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej  Straży Pożarnej  p.  
Zbigniew Słupski.

Ad. II.
Pan Starosta oświadczył, że Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej zwróciła się 
z prośbą o zwiększenie  dofinansowania zakupu samochodu ratowniczo – gaśniczego typu 
średniego  o kwotę  90.000zł.  Przypomniał,  że  te  zadania  są  zadaniami  rządowymi  jednak 
mając na uwadze dobro naszego powiatu przekazaliśmy w ubiegłym roku na ten 150.000zł 
natomiast pozostałe gminy z terenu powiatu dofinansowały zakup na sumę 100.000zł. Kwota 
ta z dotacją Komendy Wojewódzkiej PSP w Olsztynie w wys. 300.000zł dawała łącznie sumę 
550.000zł. 
P. Z. Słupski  odparł, że za taką ilość środków można było pod koniec 2008 roku zakupić 
samochód z napędem terenowym. Niestety zawirowania na rynku walutowym oraz słabnąca 
złotówka doprowadziły do znacznych podwyżek tych pojazdów. Dodał, że na chwilę obecną 
kwota pozostająca w dyspozycji KP PSP pozwoli na zakup samochodu typowo miejskiego 
(4x2) natomiast pojazd, który chcemy zakupić podrożał o ok. 90.000zł.
P. L. Ekiert zaznaczył,  że niestety brak jest środków w budżecie i najprawdopodobniej w 
przyszłym roku każdy z  powiatów otrzyma obligatoryjnie wóz bojowy.
P.  Z.  Słupski  oświadczył,  że  biorąc  pod uwagę  obszar  działania  KP PSP w Nidzicy  na 
którym  przeważają  obszary  leśne  samochód  z  napędem terenowym  (4x4)  pod  względem 
taktycznym jest  wręcz konieczny.  Dodał,  że  w wypadku gdy niemożliwe będzie  zebranie 
wnioskowanej  kwoty  trzeba  będzie  zakupić  pojazd  typu  4x2,  który  znacznie  ograniczy 
możliwości  taktyczne,  co  przekłada  się  na  obniżenie  bezpieczeństwa  ludzi  i  mienia  na 
obszarze naszego powiatu.
P. L. Ekiert zapytał czy będą naprawione uszkodzone wozy strażackie?
P. Z. Słupski odparł, że jeden z tych samochodów gaśniczych zostanie przekazany dla jednej 
gminy z terenu powiatu natomiast drugi po naprawie będzie użytkowany przez KP PSP w 
Nidzicy. 
Pan Starosta oświadczył, że po szczegółowej analizie z Panią Skarbnik budżetu na 2009 rok 
nie znaleziono dodatkowych środków.           

Posiedzenie  opuszcza  p.  Z.  Słupski  a  przybywa  Komendant  Powiatowy  Policji  p.  Witold  
Barcikowski.

Ad.III.
P. W. Barcikowski poinformował, że KPP w Nidzicy pod koniec ubiegłego roku otrzymała 
od Komendy Wojewódzkiej jako stałe wyposażenie fotoradar. Jednak stały pomiar prędkości 
przy użyciu  fotoradaru możliwy jest  tylko  dzięki  „masztom”,  których  obecnie  na naszym 
terenie nie ma. Zwrócił się z prośbą o rozważenie wyasygnowania środków i zainstalowanie 
masztów w miejscach stwarzających obecnie zagrożenie z racji przekraczania prędkości.
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Pan Starosta odparł, że powiat jest w trudnej sytuacji finansowej i niestety nie ma środków 
w budżecie. Zaznaczył, że zostały już zabezpieczone środki dla KPP.
P. W. Barcikowski odparł, że środki te zostały zabezpieczone na zakup laserowego miernika 
prędkości. 
Pani Skarbnik zapytała o koszt instalacji jednego masztu.     
P.  W.  Barcikowski odparł,  że  pismo  w  tej  sprawie  zostało  wysłane  także  do 
Przewodniczącego  Rady  Miasta  i  pozostałych  gmin  i  jeśli  któryś  z  samorządów  wykaże 
zainteresowanie  budową  masztów  wtedy  podejmiemy  działania.  Zaznaczył,  że  w  piśmie 
podano tylko orientacyjny koszt instalacji jednego masztu i wynosi on ok. 30.000zł (maszt 
22.000zł – 24.000zł, zainstalowanie 5.000zł - 6.000zł i legalizacja 1.5000zł).

Posiedzenie opuszcza p. W. Barcikowski a przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p.  
Krzysztof Dubojski.

Ad. IV.
P.  K.  Dubojski  oświadczył,  że  otrzymał  pismo  od  Pana  Burmistrza  dotyczące  pomocy 
finansowej na budowę chodnika w m. Piątki.
Pan Starosta dodał, że było to duże zaskoczenie jednak biorąc pod uwagę zwiększające się 
corocznie  natężenie  ruchu  samochodowego  na  tej  drodze  spowodowane  między  innymi 
budową nowych domów w tej miejscowości jak również powstaniem nowych zakładów pracy 
co  w  bardzo  dużym  stopniu  wpływa  niekorzystnie  na  bezpieczeństwo  ruchu  pieszych,  a 
szczególnie  dzieci  uczęszczające  do  szkół  w  Nidzicy  możemy  zrezygnować  z  remontu 
istniejącego  chodnika  w ciągu  ul.  Nowomiejskiej  w Nidzicy  a  kwotę  zaplanowaną  na  to 
zadanie przeznaczyć na budowę chodnika w m. Piątki.
Zarząd wyraził zgodę.
Następnie  p.  K.  Dubojski oznajmił,  że  zwrócono  się  do  niego  z  prośbą  o  udzielenie 
informacji nt. inwestycji Lipowo Kurkowskie – Łyna – Nidzica. 
P. L. Ekiert dodał, że rozmawiał w tej sprawie z Panem Burmistrzem. Jest szansa, że uda się 
ustalić uzgodnienia środowiskowe i ta inwestycja dojdzie do skutku. Zaznaczył,  że zostało 
wystosowane  kolejne  pismo  do  Pani  Konserwator  Przyrody.  Wyjaśnił,  że  sprawa 
dofinansowania  inwestycji  polegającej  na  przebudowie  dróg  powiatowych  na  odcinku 
Lipowo Kurkowskie – Łyna – Nidzica wraz z opracowaniem projektu budowlanego jest w 
trakcie pozyskiwania wymaganych prawem decyzji administracyjnych.       
P.  K.  Dubojski poinformował  Zarząd,  że  zadania  nasze  odnośnie  „schetynówek”  zostały 
zakwalifikowane  i  ogłoszono  już  przetargi  na  Zaborowo  –  Kozłowo  na  dzień  19  lutego 
natomiast  na  Janowo  na  dzień  4  marca.  Dodał,  że  nie  można  rozstrzygnąć  przetargów 
ponieważ nie została podpisana umowa miedzy Wojewodą i Starostą. Zaznaczył, że nie ma 
także rozporządzenia odnośnie wydatkowania i rozliczania środków pochodzących z dotacji 
ze Skarbu Państwa. Odnośnie inwestycji w Janowie można będzie się zwrócić do firmy o 
przedłużenie  terminu ale w Kozłowie trzeba wyciąć sporą ilość drzew do 15 marca a nie 
mamy pozwolenia.  
P. L. Ekiert oznajmił, że rozmawiał w tej sprawie z Wicewojewodą. Niestety jeśli umowa nie 
zostanie podpisana to działania przesuną się o rok.
P. E. Rozmus uważa, że trzeba wystosować pismo w tej sprawie do Wojewody.

Posiedzenie opuszcza p. K. Dubojski a przybywa Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie p. Barbara Zabiełło.
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Ad. V.
P.  B.  Zabiełło  oświadczyła,  że  zostały  uszczuplone  środki  PFRON  o  kwotę  270.556zł. 
Zaznaczyła,  że  na  turnusy  rehabilitacyjne  przyznano  30%  środków  ubiegłorocznych,  na 
dofinansowanie  sportu,  kultury,  rekreacji  14%,  na  sprzęt  rehabilitacyjny  i  przedmioty 
ortopedyczne 37%, na likwidację barier architektonicznych 46%. Zwróciła uwagę na fakt, że 
w ubiegłym roku doszło dodatkowe zadania dla PUP w zakresie rehabilitacji zawodowej a w 
tym roku dla PCPR a mianowicie pomoc organizacjom pozarządowym.
Następnie  p.  B.  Zabiełło omówiła  projekt  Powiatowego  Programu  na  Rzecz  Osób 
Niepełnosprawnych. Dodała, że jego ostateczną wersję przedstawi na kolejnym posiedzeniu 
Zarządu Powiatu.
Pani Skarbnik korzystając z obecności p. Zabiełło przedstawiła wniosek finansowy złożony 
przez PCPR o zwiększenie wydatków o kwotę 6.720zł na Rodzinny Dom Dziecka. 
P. B. Zabiełło wyjaśniła, że gdy był ustalany budżet na 2009 rok na działalność RDD nie 
znała jeszcze faktycznego kosztu utrzymania jednego dziecka w placówce. Zaproponowała by 
tę kwotę przesunąć ze środków, które zostały zaplanowane na warsztaty terapii zajęciowej. 
Zarząd wydał pozytywną opinię.

Posiedzenie opuszcza p. B. Zabiełło a przybywa Geodeta Powiatowy p. Stefan Szewczak.

Ad. VI.
P. S. Szewczak oświadczył, że Zespół Opieki Zdrowotnej zwrócił się z prośbą o wyrażenie 
zgody na wycinkę 4 szt. drzew rosnących na terenie Przychodni Rejonowej przy ul. Traugutta 
13.  Dodał,  że  wycinka  drzew  jest  konieczna  ze  względu  na  planowaną  zmianę 
zagospodarowania  terenu  wokół  przychodni  związaną  z  remontem  budynku  oraz 
destrukcyjnym wpływem drzew na dach, elewację i instalację odwodnienia budynku.
Zarząd wyraził zgodę.
Następnie  p.  S.  Szewczak oznajmił,  że  PZD zwraca  się  z  prośbą o  wyrażenie  zgody na 
wycinkę 87 szt. drzew przydrożnych znajdujących się na terenie Gminy Nidzica na drodze 
Nidzica – Pielgrzymowo – Zaborowo oraz na terenie Gminy Kozłowo na drogach: Nidzica – 
Pielgrzymowo – Zaborowo oraz Kozłowo – Zaborowo – Niedanowo.
Zarząd wyraził zgodę.

Posiedzenie opuszcza p. S. Szewczak a przybywa Kierownik Wydziału Komunikacji p. Janusz  
Aziewicz.

Ad. VII.
P. J. Aziewicz  przedstawił  projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia  wysokości 
opłat za usunięcie i parkowanie pojazdów. Oświadczył, że w związku z tym, że do usuwania 
pojazdów  zostały  wyznaczone  trzy  jednostki,  które  przedłożyły  trzy  cenniki,  w  dodatku 
wszystkie  korzystniejsze  pod  względem  wysokości  opłaty  od  obecnie  obowiązującego 
cennika, przedkłada się trzy oferty cenowe wyznaczonych jednostek. Dodał, że przygotował 
własny  cennik  opłat.  Zaznaczył,  że  przy  tworzeniu  tej  propozycji  głównym  celem  było 
dążenie  do uproszczenia  sposobu naliczania  opłat.  Wysokość  opłat  ustalono na podstawie 
średnich matematycznych z kwot jakie należałoby zapłacić według cenników oferentów w 
konkretnych  48 przypadkach  i  zrezygnowano  w ten  sposób z  oddzielnej  opłaty za każdy 
kilometr oraz opłaty za prace przy załadunku. Ponadto wysokość opłaty podzielono wg trzech 
kategorii pojazdów tj. do 5,5; 7,5 oraz ponad 7,5 tony dmc.
Pan Starosta zwrócił się z zapytaniem o wysokość opłat za parking.

5



P. J. Aziewicz odparł, że jako spełniająca wszystkie wymogi została wyznaczona tylko jedna 
jednostka i  tylko  jej  ofertę  cenową przedstawiono w załączniku  do projektu uchwały.  Ta 
propozycja cenowa jest wyższa o prawie 20% w stosunku do obecnie obowiązującej. 
Projekt uchwały Rady Powiatu został zaakceptowany przez Zarząd.
Pan Starosta  zaproponował by pan Kierownik przedstawił  projekt uchwały na komisjach 
stałych.

Posiedzenie opuszcza p. J. Aziewicz.

Ad. VIII.
Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe złożone przez:
●  Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie: zwiększenie  wydatków  o  kwotę  480zł. 
Zwiększenie  wynika  z  konieczności  ubezpieczenia  dziecka  umieszczonego  w  Rodzinnym 
Domu Dziecka.
Pozytywna opinia Zarządu. 
● Starostwo Powiatowe:  po dokonaniu końcowego rozliczenia dotacji na funkcjonowanie 
szkół  niepublicznych  w  2008r.  pozostała  niewykorzystana  kwota  w  wys.  40.978zł.  W 
związku z powyższym Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 
zwrócił  się  z  prośbą  o  zabezpieczenie  w  budżecie  Starostwa  na  2009r.  kwoty  5.500zł  z 
przeznaczeniem na zakup programu komputerowego do sporządzania arkusza organizacji dla 
wszystkich placówek oświatowych i arkusza zbiorczego oraz na szkolenia dla obsługujących 
program.
Pozytywna opinia Zarządu.
● Zespół Opieki Zdrowotnej: P.R. Mróz przypomniała, że złożony był wcześniej wniosek o 
dofinansowanie akcji „Motylkowe Szpitale”.  Zarząd poprosił o szczegółowe informacje na 
ten temat.  Pani Dyrektor  ZOZ poinformowała,  że prowadzona akcja ma na celu remont  i 
modernizacje  Oddziału Pediatrycznego i  Ginekologiczno – Położniczego.  Całkowity koszt 
remontu  ze  zmianą  organizacji  sal  w  oddziale  określony  został  na  ok.  25.000zł.  Koszt 
deklarowany przez Fundację pod warunkiem wygrania konkursu wynosi 3.5000 – 5.000zł. W 
związku z powyższym wniosek o przekazanie kwoty 10.000zł.
Negatywna opinia Zarządu.
●  Starostwo Powiatowe:  Wydział  Geodezji,  Gospodarki  Nieruchomościami,  Rolnictwa  i 
Ochrony  Środowiska  zwraca  się  z  prośbą  o  dokonanie  zmian  w  planie  wydatków 
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej: zwiększenie wydatków o 
kwotę  1.500zł  na  zakup  akcesoriów  komputerowych,  w  tym  programów  i  licencji  i 
zmniejszenie wydatków o tę samą kwotę z zakupu usług pozostałych.
Pozytywna opinia Zarządu.   
●  Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej:  zmniejszenie  wydatków o kwotę 
3.038,48zł  w  §  4010  (wynagrodzenia  osobowe  pracowników)  i  §  4480  (podatek  od 
nieruchomości) i zwiększenie o tę samą kwotę w § 3020 (wydatki osobowe niezaliczone do 
wynagrodzeń) i § 4520 (opłaty na rzecz budżetu jednostek samorządu terytorialnego). Środki 
finansowe z § 4010  zostaną przeznaczone na wypłacenie odprawy pieniężnej dla pracownika 
cywilnego  w  związku  z  likwidacją  etatu  sprzątaczki  od  dnia  01.02.2009r.  Natomiast 
przesunięcie środków z § 4480 na § 4520 uzasadnione jest decyzją Starosty Nidzickiego w 
sprawie aktualizacji opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami i jej wzrostu 
z wysokości 46,40zł do 341,73zł.
Pozytywna opinia Zarządu.
P.  R.  Mróz  oświadczyła,  że  na  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i  Finansów, 
Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Radny  Grzegorz  Napiwodzki  zgłosił,  że  Dyrektor 
ZSRiO  złożył  wniosek  do  Kierownik  GOPS  w  Janowie  o  pomoc  w  sfinansowaniu 
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doposażenia  kuchni  internackiej  zgodnie  z  programem  „Pomoc  państwa  w  zakresie 
dożywiania” na rok 2009 na kwotę 35.000zł. Dodała, że Gmina Janowo do realizacji tego 
programu  musi  zabezpieczyć  środki  własne  w wys.  7.000zł  i  zwrócono  się  z  prośbą  do 
Powiatu o zabezpieczenie  tych  środków w budżecie  dla  Gminy Janowo a Gmina  Janowo 
przekaże te środki dla ZSRiO w Jagarzewie.
Zarząd wyraził zgodę.
Pani  Skarbnik oznajmiła,  że  w związku z  powyższym przygotuje  projekt  uchwały Rady 
Powiatu w sprawie pomocy finansowej dla Gminy Janowo. Następnie poinformowała Zarząd, 
że otrzymaliśmy decyzję z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej, z informacją, że ustalono 
kwotę  środków  Funduszu  Pracy  w  wys.  287,40zł  na  sfinansowanie  w  2009r.  kosztów 
wynagrodzenia  i  składek  na  ubezpieczenie  społeczne  pracowników  powiatowego  urzędu 
pracy. P. R. Mróz zaznaczyła, że kwota ta została już zabezpieczona w budżecie. 
Zarząd przyjął do wiadomości.
P. R. Mróz  poinformowała Zarząd,  że dotarła z Ministerstwa Finansów ostateczna wersja 
subwencji na 2009 rok. Planowana na 2009 r. kwota dochodów z tytułu udziału we wpływach 
z  podatku  dochodowego  od  osób  fizycznych  jest  niższa  o  93zł  w stosunku  do  projektu, 
subwencja  wyrównawcza  jest  na  tym  samym  poziomie,  część  wyrównawcza  subwencji 
ogólnej jest mniejsza o 587zł natomiast część oświatowa jest niższa o 842.180zł.
Zarząd przyjął do wiadomości.  
Pan  Starosta  uważa,  że  trzeba  jeszcze  dokładnie  przeanalizować  subwencję  oświatową, 
przeprowadzić głęboką analizę wydatków szkół.

Ad. IX. 
Sekretarz  Powiatu  omówiła  szczegółowo  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie 
ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na  wykonanie  zadań  publicznych  związanych  z 
realizacją  zadań  samorządu  powiatowego  w  2009  roku  przez  podmioty  niezaliczone  do 
sektora  finansów  publicznych,  niedziałające  w  celu  osiągnięcia  zysku,  prowadzące 
działalność statutową związaną z realizacją zadań powiatu. 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie.
Następnie p.  E.  Bieniek  oświadczył,  że  na  komisjach  wróciła  sprawa  diet  radnych. 
Zaznaczyła, że poproszono ją by z wyznaczonymi radnymi z komisji stałych popracować nad 
tą  sprawą.  Pani  Sekretarz  oświadczyła,  że  Pan  Radny  A.  Arcyz  zaproponował  by  do 
obowiązujących  kwot  dodać  po  150zł  i  wyliczyć  ile  będzie  stanowiła  procent  kwoty 
minimalnej. Dodała, że w związku z tym, że projektu uchwał przygotowuje Zarząd zwracam 
się z zapytaniem czy przedstawić ten projekt uchwały na komisjach.
P.  E.  Rozmus stwierdził,  że  można  przedstawić  projekt  na  komisjach  i  wprowadzić  do 
porządku obrad. Uważa, że trzeba tę sprawę przedyskutować.
P. B. Grochala oświadczyła, że jest temu przeciwna.      
Zarząd  uzgodnił,  że  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  sposobu  ustalenia 
wysokości diet radnych i zwrotu kosztów ponoszonych w związku z pełnieniem mandatu 
zostanie przedstawiony na komisjach.

Na tym zakończono protokół.

Protokołowała: 
Anna Kalinowska
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Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski

  

8


